
Zaostajanja za družbenim planom
Ofcenilt so izvajanje družbenega plana
razvoja občine Bežigrad za obdobje 76-80

drovski politiki v Šolstvu in na-
grajevanju Opozorili so tudi
na dejstvo, da kvalifikacijska
struktura kadra v gospodar-
stvu pada kot neposredna po-
sledica odliva kadra v družbe-
ne dejavnosti. Prepočasi se tu-
di razvija področje kulture. Na
področju komunalnega go-
spodarstva je prišlo do izpada
gradnje cest za Bežigradom,
zato so postavili vprašanje po-
rabe sredstev iz viška posojila
za ceste. Na vprašanje, zakaj

V oceni izvajanja družbene-
ga plana razvoja 1976-80 obči-
ne Bežigrad v polletju 1978 so
občinski smdikati izpostavili
predvsem tista področjadejav-
nosti. kjer se plan le počasi
realizira. Poudarili so, da je
treba prt gradnji stanovanjskih
3osesk zagotoviti vzporedno
gradnjo sprernljajočih objek-
tov, kot so vrtci, Sole in trgovi-
ne. Doslednje bi morali upo-
Stevati svobodno menjavo dela
ter več pozornosti posveliti ka-

se iz teh sredstev še niČ ne
gradi. bodo vsekakor morali
odgovoriti pristojni organi.

Na podlagi navedenih ocen
je občinski sindikalni svet
sprejel več ugotovitev in sta-
lišč. Na področju gospodar-
stva je zaskrbljujoče dejstvo,
da ne dosegamo premikov na
področju delitve ustvarjenega
dohodka. Skupna in splošna
poraba naraščata vse prehitro.
Prišlo je celo do tega, da velik
del akumulacijskih sredstev
združujemo po samoupravnih
sporazumih o financiranju go-
spodarskih samoupravnih in-
teresnih skupnosti. Gospodar-
stvu tako kljub visoki stopnji
rasti dohodka ostaja le malo
sredstev za investicije.

Zaostajanje gradnje vrtcev v
letošnjem letu je v občini pov-
zročilo perečo problematiko
zavmjenih otrok, saj so morali
1400 prošenj zavrniti. Člani
občinskega sveta ZS zato da-
jejo pobudo, da se zagotovijo
finančna sredstva v vrednosti 2
odstotkov celotnega projekta
za gradnjo spremljajočih ob-
jektov v stanovanjskih sose-
skah.

Glede predkongresne aktiv-
nosti so poudarili, da razprave
o kongresnih dokumentih niso
vsebinske in tako ne odražajo
ocene stanja v ozdih. Osnovne
organizacije so v razpravi pou-

darile predvsem vprašanje izo-
braževanja delegatov za SIS in
DPS, problematiko izostankov
od dela ter boljše življenjske in
delovne pogoje delavcev na
terenu. Osnovne organizacije
so tudi za to, da se poenotijo
določiia sindikalne liste v vseh
republikah. Zavzemajo se za
večje usklajevanje in dopolnje-
vanje samnupravnih sporazu-
mov o deli jsebnega dohod-
ka. Razlike naj izhajajo le iz
količine in kvalitete opravlje-
nega dela ter specifičnih de-
lovnih pogojev.

Nov zakon o knjigovodstvu
je povzročil tudi več težav pri
posiovanju osnovnih organi-
zacij. Zakonske obveznosti so
več ali manj jasne vsem, res pa
je, da lahko vodenje finačnega
knjigovodstva povzroči sindi-
kalnim funkcionarjem določe-
ne težave. Zato bi bilo koristno
sprejeti sklep, da so strokovne
službe ozdov dolžne zagotoviti
vodenje finančnega knjigo-
vodstva svoje osnovne organi-
zacije sindikata, saj so konec
koncev delavci v njih tudi člani
sindikata. Občinski svet bo pri-
pombe glede finančno-mate-
rialnega poslovanja posredo-
val na republiški svet ZSS.
Takšna stališča pa bi lahko
vsebovali tudi sindikalni doku-
menti.
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